CITY OF WEST HOLLYWOOD RUSSIAN ADVISORY BOARD MINUTES FOR Tuesday, October 16, 2012

# Community Conference Room, City Hall 8300 Santa Monica Boulevard, West Hollywood

#### 1. CALL TO ORDER -Chair Raisa Aguf called the meeting to order at 7:05 P.M.

- 2. Raisa Aguf led the Pledge of Allegiance
  - Roll Call Board Members present: Andrey Pronin, Diana Volman, Raisa Aguff, Yefim Stolyarsky, Luybov Levitan, Valentina Matiji. Staff Liaison Tatiana Rodzinek. Larisa Danilova, Vika Safrigina, Efim Kutz were absent.
  - **4.** Approval of Agenda: Valentina Matiji made a motion to approve agenda, seconded by Luybov Levitan.
  - 5. Approval of Minutes of the meeting of September, 2012. Diana Volman made a motion to approve, seconded by Yefim Stolarsky.

#### 6. ITEMS FROM THE PUBLIC

There were no comments

#### 7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

### 8. NEW BUSINESS

# 8.A. RUSSIAN CULTURAL FESTIVAL AND RUSSIAN COMMUNITY AWARDS RECEPTION

**Agassi Topchan** spoke about the Festival and the Russian Community Awards reception. Agassi encouraged the board members to bring new ideas and people to participate in the event. Agassi spoke about the marketing of the event and advertising.

Lev Volovik spoke regarding the children's concert for the Russian Style Festival.

#### ITEMS FROM THE PUBLIC

**Lika Osipova**, the Russian Community Awards recipient, spoke regarding the assistance the organization Rusangeles.com can offer to the board to promote the event.

Lyubov Levitan spoke about the basketball school presentation

Diana Volman spoke regarding the Art Show and hiring a person to do marketing for the Russian Style Festival.

Raisa Aguf spoke about Tango show and said that it could be a nice addition to the events during the festival

Agassi Topchian reminded the board members about the Festival that took place a few years ago and was a conclusion of the month long program "Russian Cultural Month" Yefim Stolyarsky spoke about the children's concert and praised it. Yefim aslo spoke regarding the Russian Community Awards presentation and said that the last year's ceremony was a shame to the board. Yefim suggested that the board make an effort to keep the ceremony as a separate event.

Yefim also suggested that the board announce the contest in one of the Russian Language Publication on a subject that needs to be discussed.

Andrey Pronin made a motion to hold the Festival on Sunday, May 19, 2013 in Plummer Park and the Community Awards Reception on Wednesday, May 15, 2013. Andrey also suggested that the board do a call for artists and proposals for entertainment/activities for the festival.

**Andrey Pronin** suggested, that RAB should actively participate in selecting candidates for events of the Russian Festival;

Raisa Aguf suggested to vote for all motions together.

Seconded by Valentina Matiji. The board voted unanimously.

Board members asked staff to research a possibility of selling tickets for the Russian Community Awards Reception.

Luibov Levitan agreed to write a short report about the RAB meeting for the Russian newspaper.

#### 9. UNFINISHED BUSINESS

#### 9.A. COMMUNITY ORGANIZATIONS OUTREACH COMPAIGN

**Lev Volovik** was invited to speak on behalf of the Unity in Diversity Arts Foundation. Lev spoke about the activities of his organization, distributed flyers for the Colibri event.

#### 10. ITEMS FROM STAFF

There were no items from staff

#### 11. PUBLIC COMMENTS

There were no public comments.

#### 12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

#### 13. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 8:45 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, November 20, 2012.

OF NOVEMBER 2012.	CHAIRPERSON	OLU HIS 20th DAY	
	CHAIRFERSON	7	

ATTEST:	
STAFF LIAISON	

## ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 16 ОКТЯБРЯ 2012 ГОДА

# КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ, МУНИЦИПАЛИТЕТ ГОРОДА

8300 Santa Monica Boulevard, West Hollywood

- **1. НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** Председатель совета Раиса Агуф объявила заседание открытым в 7:05 вечера
- 2. Раиса Агуф читала клятву верности
- 3. **ПЕРЕКЛИЧКА** Члены Совета: Андрей Пронин, Диана Вольман, Валентина Матиджи, Раиса Агуф, Ефим Столярский, Любовь Левитан. Координатор работы совета Татьяна Родзинек.

Ефим Куц, Лариса Данилова, Вика Сафрыгина отсутствовали.

- **4. ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ**: Валентина Матиджи предложила одобрить повестку дня, Любовь Левитан предложила поддержать предложение.
- 5. ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ: Диана Вольман внесла предложение одобрить протокол заседания от 21 августа 2012 года, Ефим Столярский предложил поддержать предложение.
- 6. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ Комментариев не было
- 7. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА Комментариев не было
- 8. НОВЫЙ ПРОЕКТ

# 8.А. ФЕСТИВАЛЬ РУССКИЙ СТИЛЬ И ЦЕРЕМОНИЯ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ

**Агасси Топчян** говорил о фестивале и о церемонии вручения наград в русскоязычной общине. Агасси предложил членам совета поделиться новыми идеями и пригласить новых участников на фестиваль. Агасси также говорил о рекламе фестиваля.

Лев Воловик рассказал о детском концерте на фестивале.

#### КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

**Лика Осипова**, получившая награду в русскоязычной общине, говорила о помощи своей организации Rusangeles.com в рекламировании мероприятия.

Любовь Левитан говорила о баскетбольной школе.

**Диана Вольман** говорила о выставке искусства и о том, чтобы нанять человека для рекламирования фестиваля.

**Раиса Агуф** говорила о Танго шоу и сказала, что это мероприятие будет замечательным дополнением к фестивалю.

**Агасси Топчян** напомнил членам совета о фестивале, который состоялся несколько лет назад и был частью месячника русской культуры.

**Ефим Столярский** говорил о детском концерте и похвалил его. Ефим также говорил о церемонии прошлого года и сказал, что ему было стыдно за работу совета. Ефим предложил сделать все возможное, чтобы церемония вручения наград была отдельным мероприятием.

**Ефим** также предложил объявить конкурс в русскоязычной прессе на обсуждаемую тему.

**Андрей Пронин** внес предложение провести фестиваль в воскресенье, 19 мая 2013 года в Пламмер Парке, а церемонию вручения наград в среду, 15 мая 2013 года. Андрей также предложил объявить о приглашении артистов, а также о заявках на проведение различных мероприятий в рамках фестиваля. Андрей Пронин предложил, что совет русскоязычной общины должен активно участвовать в отборе участников фестиваля.

Раиса Агуф предложила проголосовать за все предложения вместе.

Валентина Матиджи предложила поддержать предложение.

Члены совета попросили изучить возможность продавать билеты на церемонию вручения наград.

**Любовь Левитан** согласилась написать отчет о заседании совета в русскоязычную газету.

#### 9. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

# 9.А. КАМПАНИЯ ПО РАБОТЕ С ОБЩЕСТВЕННЫМИ ОРГАНИЗАЦИЯМИ

**Лев Воловик** рассказал о работе фонда Unity in Diversity Arts Foundation. Лев говорил о деятельности организации и распространил листовки о конкурсе Колибри.

### 10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений не было.

#### 11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

### 12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

#### 13. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:45 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 20 ноября 2012 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКО ГОДА. С П	язычной общин Редседатель	Ы 20 ноября 2012 ———————————————————————————————————	

ЮДТВЕРЖДАЮ:	
СОТРУЛНИК ГОРОЛА	